

No. 39448

March 18, 2021

Le 18 mars 2021

BETWEEN:

ENTRE :

Martin Green

Martin Green

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

University of Winnipeg

Université de Winnipeg

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to join two files from the Court of Appeal of Manitoba is granted. The motion of an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal of Manitoba, Numbers AI18-30-09055 and AI18-30-09054, 2018 MBCA 137, dated December 17, 2018 and Number AI19-30-09367 2020 MBCA 49, dated May 12, 2020, is dismissed with costs to the respondent.

La requête pour joindre deux dossiers de la Cour d'appel du Manitoba est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel des arrêts de la Cour d'appel du Manitoba, numéros AI18-30-09055 et AI18-30-09054, 2018 MBCA 137, daté du 17 décembre 2018 et numéro AI19-30-09367, 2020 MBCA 49, daté du 12 mai 2020 est rejetée avec dépens en faveur de l'intimé.

C.J.C.
J.C.C.